
   
 
 
 
 
 
 
 
Protokoll från möte med interimsstyrelsen för 
Österlens vattenvårdsförbund 
 
Högestad den 20 september 2006 

 
 
Närvarande: 
Kurt Hagenrud 
Lars Collvin 
Michael Dahlman 
Peter Erlöv 
Charlotte Lindström 
 
 
 
1. Charlotte hälsade alla välkomna till Högestad och Kurt öppnade mötet. 

 
 

2. I föregående protokoll som skickades ut hade månaden angetts till maj, skulle 
vara juni. I övrigt inga synpunkter. 
 
 

3. Ämnena för dagens möte hade skickats ut i förväg: 
a. Ekonomin 
b. Hemsidan 
c. Programmet och upphandling av det 
d. Orienterande undersökningar mm under 2006 
e. Årsmöte 
f. Nästa möte 

 
 

4. Peter informerar att ett konto är på gång i SE-banken i Simrishamn. Ska höra 
om det är möjligt med internetkoppling till ett sådant konto eller om det ska gå 
via kommunens bankgiro. 
 
Faktureringar från konsulter ska göras direkt till medlemmarna enligt fördel-
ningsnyckel (utöver det som ska faktureras till länsstyrelsen). Återstående med-
lemsavgifter faktureras av förbundet till medlemmarna i slutet av året. 
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5. Hemsidan: Peter ordnar att Simrishamns kommun formellt står för hemsidan så 

att ett organisationsnummer kan lämnas till webbhotellet. Michael informerar 
Richard om detta. 
 
 

6. Programmet: Michael behöver ha slutliga synpunkter på programmet, framför-
allt oklarheter i Tomelilla och Simrishamn, samt Högestads önskemål. Efter det-
ta ska förslaget skickas ut till medlemmarna och tillsynsmyndigheterna. Detta 
bör kunna ske under vecka 40. Någon gång under vecka 41-42 ska sedan en 
förfrågan gå ut till tänkbara konsulter. Lars och Michael sätter ihop en lista på 
tänkbara konsulter fvb till övriga i interimsstyrelsen. Förfrågan ska avse tre år 
med möjlighet till mindre förändringar. Lars och Michael försöker trots den korta 
tiden plocka ihop förfrågningsunderlag t ex från andra kommittéer. Beslut om 
programmet och konsult ska sedan tas av det extra årsmötet som bestämdes till 
den 30 november (v 48) kl 10-12 i Simrishamn. Kallelse och handlingar ska gå 
ut senast åtta dagar innan. Tajt schema, men det kan gå. 
 
 

7. Orienterande undersökningar: Lars fick på förra mötet i uppdrag att kontakta 
lämplig konsult för bottenfaunaundersökningar och diskutera ett upplägg som 
totalt får kosta i storleksordningen 50 000 kronor + moms. Lars har fått besked 
från Ekologgruppen att de accepterar hans förslag till den kostnaden. Besluta-
des att detta skulle genomföras. Lars kontaktar Ekologgruppen och sätter ihop 
en beställning som får skrivas under av Kurt. 
 
Diskuterades ytterligare undersökningar. Förslag kom på elfiske och flygfoto-
grafering (utöver tidigare förslag på flödesmätning i Julebodaån och provtagning 
av bekämpningsmedel – tveksamt om detta kan genomföras under 2006). Vad 
ryms inom budgeten? 
 
Vi har i år 179 000 i avgifter samt de 17 383 länsstyrelsen bidrar med för år 
2006, dvs sammanlagt cirka 196 000. 
 
Bottenfauna 50 000
Hemsida 40 000
Elfiske 40 000
Flygfoto 7 000
Administration 10 000
Övrigt/reserv 49 000
SUMMA 196 000

 
Beslutades att Lars får i uppdrag att beställa ett elfiske i höst som så gott det 
går ska beskriva fisksamhällena i åarna för högst 40 000 kronor. Beslutades 
också att uppdra åt Peter (som flyger själv) att försöka få med sig Richard att 
flygfotografera åarna för översiktsbilder samt dokumentation av trädridåer ut-
med åarna under oktober-november – om vädret tillåter – för högst 7 000 kro-
nor. 
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8. Extra årsmöte: Utifrån tidsplaneringen för programmet bestämdes det extra 

årsmötet alltså till den 30 november. Kallelsen ska vara ute åtta dagar tidigare, 
dvs senast den 22 november. Michael försöker förhandsinformera medlem-
marna så tidigt som möjligt. Peter försöker boka fullmäktigesalen i Simrishamn. 
Till medlemmarna ska förutom handlingar gå ut information om de orienterande 
undersökningarna samt en lista på kontaktpersoner för respektive medlem. 
 
Peter informerar valberedningens sammankallande att börja arbetet. 
 
Förutom val och beslut om programmet och konsult föreslogs att vi om möjligt 
redovisar om bottenfauna och elfiske, kanske visar flygbilder och tittar på hop-
pande fisk i Tommarpsån? Lunch på Röken. 
 
 

9. Nästa möte på länsstyrelsen i Malmö den 17 oktober kl 9-12. Då kommer vi 
även att behandla den remiss vi fått från Kristianstads kommun om de lokala 
miljömålen. 
 
 

10. Mötet avslutades. Tack till Charlotte och Högestad för frukosten. 
 
 
 
 

Michael Dahlman 
Sekreterare 
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